
Beste college / raadsleden, 

Al vele jaren is het een wens van de Putse burgers om de (sociale) veligheid langs het fietspad 
te verbeteren. 
Zo is er meerdere malen sprake geweest voor de aanleg van verlichting van het fietspad op het 
traject Putte-Zuidwesthoekcollege. 
Telkens is dit gestrand op het feit dat dit geen taak voor de gemeente is omdat het een 
provinciale weg betreft. 
Het Doprplatform Putte is in contact gertreden met de wegbeheerder van de provincie. 
Daaruit is naar voor gekomen dat de provincie openstaat om dit samen aan te pakken maar dat 
sociale veiligheid, expliciet een taak van de gemeente is. 

Graag willen wij u verzoeken om dit verder op te pakken en de lijn met fiestpadverlichting 
door te trekken zoals ook op andere plaasten in de gemeente Woensdrecht. 
Wij ontvangen dan ook graag vóór 1 november a.s. uw visie inzake dir project.

In afwachting hiervan en met vriendelijke groet,
Namens het Dorpsplatform Putte,

 
p.s. In de bijlage kunt u de communcatie vinden met de provincie. 


